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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

• Medlemsmøte. Tema for møte var tariffoppgjøret. Det var ikke det store 
oppmøte.   
• Møte i koordineringsledd ReTrans. Det er stort vikarbruk i alle avdelingene, 
men mest i Orkland.  
• Ledermøte 2 mai.   

o Fagforeningsstrukturen ble diskutert. Fagforeningene skulle sende inn 
rapport på klubbleder, og arbeidssteder i foreningen.   
o Toppseriekamp 22. juni. Rosenborg - Vålerenga. Fagforbundet 
Trøndelag er med som arrangør.   
o LO 125 års-jubileum. Oppfordret til å stille med fane.   
o Fagforbundsuke. Hva har fagforeningen planlagt til uka? Hovedmålet 
er å verve flere medlemmer.    

• Klubbtillitsvalgtskonferanse. Gjennomgang at klubbverktøyet KLAR. Det var 
kurs for de som ikke var med på forrige konferanse. Ikke alle klubbtillitsvalgte 
møtte opp.   
• Orkland kirkelige fellesråd og fagforbundet har drøftet   

o Avtale om tillitsvalgtordninger  
o Kriterier for nedbemanning  
o Seniorpolitikk  

• Driftsavtale mellom Orkland kirkelige fellesråd og Orkland kommune sies opp. 
Avtalen er fra gamle Agdenes kommune om at driftspersonell fra tekniske 
tjenester utfører kirkegårdsarbeid. Våre medlemmer synes at dette er belastende 
arbeidsoppgaver så de ønsker seg ut av den avtalen. Sett i sammenheng av 
nedbemanning i kirkelig fellesråd så er det også gunstig å avslutte avtalen nå.  
• Det har i lengre tid vært utfordrende med Buan gård. Sak er opprettet og 
sendt til kompetansesentret som har engasjert advokat i prosessen.   
• Evjen barnehage har opprettet klubbstyre. Leder, nestleder, sekretær og tre 
styremedlemmer.   
• Klubbtillitsvalgtsmøte Orkanger skole. Valg av klubbtillitsvalgt, opprettelse av 
klubbstyre.   

  

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Nina Olsen 

 

  Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 
 
 
 
 



 
__________________________________________________________________________ 
 
23/24  Regnskap 
  Sammendrag: 

Regnskapet pr 31. mai legges frem. 
 

  Følgende hadde ordet: 
  Jan-Rune Erlandsen 
  Ragnar Martin Opøien 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar orienteringen til etterretning. 
  

 
24/24 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 

Det har vært en nedgang på 4 medlemmer den siste måneden.   
Det er en økning på 8 stykker fra 1. januar.   
Yrkesaktive medlemmer har en økning på 14 medlemmer fra 1. januar. Det er 
også en økning på 7 stk siste måned.  
Komplett oversikt ligger i medlemsoversikten i Teams.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar orienteringen til etterretning. 

__________________________________________________________________________ 
 
25/24  Fagforbundsuka  
  Sammendrag: 

Uke 25 er første av to fagforbundsuker, det er fra 17.-21. juni. Det er verving 
som skal være i fokus. I tillegg så skal en drive med medlemspleie. Logg inn på 
Fagforbundets hjemmeside for tips og råd. Fagforbundsuka | Fagforbundet   

  

Det ble sendt ut e-post om forslag til aktivitet, ingen respons tilbake. 
Nestleder innkalte til Teamsmøte med yrkesseksjonslederne for å høre om de 
hadde en plan. Det var ingen som hadde noen planer.   
Hovedtema for uka er verving. Det er mange klubbtillitsvalgte som “kvier” seg 
for å møte nye medlemmer for verving. Det hadde vært lettere om noe kunne 
deles ut til nyansatte. Informasjon om fordelene med å være fagorganisert og 
noen små effekter. Det er også et alternativ å frikjøpe yrkesseksjonsleder for å 
drive verving.   
Av 100 nytilsatte så er det bare 8 stykker som blir vervet på landsbasis. Det er 
stort potensiale, som fagforbundet burde fått som medlemmer.   

   
 

https://www.fagforbundet.no/for-tillitsvalgte/fagforbundsuka/


 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Bente Fagerli 
  Ida Marie Erlandsen 
  Bitte Selnes 
  Oda Rønnes Nygård 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret foreslår at det blir ordnet med «startpakke» som klubbtillitsvalgte kan 
dele ut til nyansatte, men også en «startpakke» som kan deles ut til 
potensielle medlemmer. Dette skal gjøres gjennom hele året.   
I tillegg til verving så skal vi gjøre medlemspleie.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 
26/24  Høringsuttalelser 
  Sammendrag: 

Fagforeningen mottar ofte dokumenter som skal drøftes med medlemmene 
og som skal vedtas i styret, før det sendes inn til de respektive mottakere. 
Eksempel på dokumenter er:  

• Tariffhefte   
• Innspill til landsmøte  
• LO-kongress  
• Personalhåndbok / lønnspolitikk  
• Med flere.  

Dokumentene blir som regel sendt ut til fagforbundet eller klubbledere på de 
enkelte arbeidsplassene. Yrkesseksjonslederne videreformidler dette til 
klubbtillitsvalgte. Det skal da settes i gang en prosess med gjennomgang av 
dokumentene. Klubbtillitsvalgte skal da holde klubbmøter på sine 
arbeidsteder, og alle som jobber på plassen skal være invitert til møte. 
Klubbtillitsvalgte sender inn møtereferat med eventuelle endringer i 
dokumentene til fagforeningsstyret. Det behandles i styret, før det sendes 
tilbake til mottaker.   
Dette gjøres for at alle medlemmene skal ha en mulighet til å komme med 
innspill til saker, dette er medlemsdemokrati.   

  
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Bente Fagerli 
  Nina Olsen 
  Edvin Helland 
  Laila Kirknes 
  Bitte Selnes 
 
             



 
  Forslag til vedtak: 

Alle saker som krever en uttalelse fra medlemmene, skal godkjennes i 
fagforeningsstyret før det sendes inn. Dette skal da være Fagforbundet sitt 
vedtak på at dokumentene er gjennomgått.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 
27/24  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søknad om stipend.   
Fortiden tar jeg skole gjennom nett (Medlearn)ved siden av jobb. Studie er 
spennende og lærerikt, jeg ser mye av studierollen i egen jobb. Etter endt 
studie ser jeg for meg at dette er en utdanning som kommer godt med og blir 
et kompetanseløft i kommunen.   
Studiet går fra 01.09.22 – 01.09.24  
 

Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret gir medlemmet kr. 3000,- i stipend for videreutdannelse. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Yrkesskadefond for brann- og redningspersonell. Yrkesseksjonsleder 
samferdsel og teknisk orienterer styret om saken.   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Jan-Rune Erlandsen 
Nina Olsen 
Bitte Selnes 
 

Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte til å dekke innskuddet til yrkesskadefond for brann- og 
redningspersonell som er medlemmer i Fagforbundet Orkland. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 



 
Sak 3: 
Søknad om støtte til deltakelse på Service- og tjenestekonferansen 2024. Det 
søkes om 16 000,- for to personer. Konferansen er i Stavanger 30. oktober – 1. 
november. Deltaker avgift er på 8687,50 pr. deltaker.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Jan-Rune Erlandsen 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte på kr. 8000,- pr. deltaker til deltakelse på konferansen.  
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: 
Søknad om støtte.  

«Hei! Jeg har meldt meg opp til videreutdanning gjennom MedLearn.  

ELDRE OG LIVSMESTRING 30STP  

Søker derfor med dette om støtte til bøker, se vedlegg bestilte bøker.  

  

I tillegg søker jeg om støtte til semesteravgift, pålydende kr 500,-   

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir kr. 3000,- i stipend i stedet for støtte til bøker.   
I tillegg så gis det kr. 500,- i støtte for semesteravgift.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

28/24  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 



 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


